





郵票小型張 Stamp Sheetlet





套摺 Presentation Pack

香港被譽為廉潔社會,實有賴市民與廉政公署(廉署)同心協力,攜手共建廉 潔文化。廉署於1974年成立,一直堅定不移,以執法、教育、預防三管齊下 的策略打擊貪污,與市民合力維護社會廉潔公平,繁榮安定,並積極參與國 際反貪協作。香港郵政以「廉潔香港」為題,發行一套六枚郵票及一款郵票 小型張,以展現香港五十年以來肅貪倡廉的崢嶸歲月,說好香港反貪故事。

Hong Kong is renowned for being a "clean city". It is attributed to the concerted effort of the community and the Independent Commission Against Corruption (ICAC) in fostering a probity culture. Since its inception in 1974, the ICAC has been committed to fighting corruption through a three-pronged approach of law enforcement, education and prevention. Working hand in hand with the people in the city, the ICAC is determined to keep Hong Kong clean, prosperous and stable while actively participating in international anti-corruption collaborations at the same time. To tell the good stories of our city, Hongkong Post issues a set of six stamps and a stamp sheetlet on the theme of "Anti-corruption in Hong Kong", reliving the city's glorious days of fighting corruption over the past 50 years.

您可於2024年1月31日或之前按此或電郵(spd_phm@hkpo.gov.hk)優先訂購上述郵品。

If you are interested in these stamp products, please <u>click here</u> or email us at spd_phm@hkpo.gov.hk for advance ordering on or before 31 January 2024.

欲了解更多詳情,可按<u>https://stamps.hongkongpost.hk/這裡</u>瀏覽香港郵政郵票策劃及拓展處網頁。

For more information, please browse Hongkong Post Stamps website here.

